
Z á t o n y  László:
Bár az előttem szólók elvitték már a kenyerem javát, néhány kérdésem még lenne: 

Nagy érdeklődéssel hallgattam a költségvetési koncepciót. Szeretném tudni, hogy a 
helyi adók mit takarnak.

A lakbéremeléssel kapcsolatban az a kérdésem, hogy vizsgálta-e valaki, hogy 
valóban nem fedezi-e a lakbér a lakások fenntartását. A lépcsőház festésére már soha 
nem jut.

Javaslatot szeretnék tenni - igaz volt már erre példa. Miért nem lehet ebadót 
bevezetni, legalább az emeletes házak "kutyalakóira"? Miért vannak még mindig a 
házakban óvóhelyek? Nem lehetne ezeket felszabadítani? Esetleg bérleteltetni?

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A PV helységek bérleteztetését most sem tiltja jogszabály. Jelentős része kiüríthető, 

bérbeadható. A hivatalban most van folyamatban a pv helyiségek új kataszterének 
felvezetése központilag elrendelve.

Helyi adókkal kapcsolatban két hét múlva kimerítőbb választ tudnék adni. Miben 
gondolkodhatunk? Kommunális adó, építményadó, iparűzési adó. Nyilván nem ész 
nélkül, mert ki lehet vetni, de ebből bevételnek is kellene lenni, tehát olyannak kell 
lennie, ami elviselhető a városlakók számára.

Dr. C z e i d 1 i István:
Adók megállapításának kereteit mindig törvény állapítja meg. Tekintve, hogy 

törvényi szabályozás e kérdésben nem adott felhatalmazást az önkormányzatnak, így 
nem vethető ki ebadó.

G y ö r g y  János:
Tisztelt Képviselő-testület!
Beszélünk gázról, adóról és minden egyébről, csak a felszíni vízelvezetésről nem. 

Hogyan próbálja megoldani az önkormányzat? Az árokban, ahogy lejön a víz, szemét is 
jön vele. Jó lenne, ha a szemetet eltakarítanák. Bejelentettem, másnap kijöttek.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Hol jelentetted be?

G y ö r g y  János:
Az Önkormányzati Közüzemi Vállalatnál. Kijöttek Lanczmann úr emberei. Elvitték a 

szemét egy részét, de több maradt mint volt.
A másik megjegyzésem a gázprogramhoz kapcsolódik. Az utcánkban a vezetékek 

nagy része kb. 50 éves. Tavaly ötször volt csőtörés. Ha a gáz miatt feltúrják az utcát és 
rájönnek, hogy nem jók a vezetékek, akkor 5 évig lesz az utca feltúrva?

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Közös a félelmünk ez utóbbi vonatkozásban. Addig csak az volt a probléma, hogy 

mikor indul, most az utca feltúrása miatt lesznek gondok.

T ó t h  Kálmán:
Mindkét árokkal probléma van. 15-20 éve nem történt velük semmi. Ha valami gond 

van, tessék bejelenteni és mi azonnal intézkedni fogunk.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Javaslom, hogy a Közüzemi Vállalat és a Városgazdálkodási Iroda illetékesei holnap 

menjenek ki helyszíni szemlére.

K a i 1 i n g e r Katalin:
Azt szeretném kérdezni, hogy mi alapján állapítják meg a háztartási 

tüzelőolajtámogatást? Ugyanis az én kérelmemet elutasították a 15.300 Ft-os nyugdíjam 
mellett, amiből egyedül élek.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Tessék az igazolásokat Somogyi J. Lászlónénak és utána nézünk a kérelemnek.



K r i s z t István:
Szeretném megjegyezni, hogy nagyon rossz a hangosítás és a terem akusztikája. 

Nem lehet hallani semmit.
Másik megjegyzésem, hogy van a városnak egy nagyon jól működő közművelődési 

intézménye: a Jószerencsét Művelődési Központ. Azt azonban nem lehet tudni, hogy 
meddig működik, ugyanis az épület állaga rettenetesen rossz. Az önkormányzat tesz-e 
ennek megoldására valamit?

A Józan-dűlői és a bögréi kiskert-tulajdonosok nevében is szeretnék pár szót szólni a 
Volán Kft. ügyvezető igazgatójához. Nem lehetne feltételes buszmegállót létesíteni?

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Elismerem, hogy az akusztika nem jó.
A Jószerencsét Művelődési Házzal kapcsolatban: ténylegesen mi használjuk, de 

szakszervezeti tulajdon. Az azonban még nem tisztázott, hogy 88 vagy 100 százalékban 
szakszervezeti tulajdon-e. Tavaly a város 3 millió forinttal járult hozzá a művelődési ház 
tevékenységéhez. Tavaly egy tetőjavítás teljes felújítási költségvetése 15 millió forint 
volt. A teljes felújításhoz kb. 50 millió Ft kellene.

B e b e s i István:
A feltételes buszmegállóval kapcsolatosan másfél-két éve kértük az önkormányzat 

illetékes irodáját, hogy bejárást hívjanak össze, mert a Volán önhatalmúlag 
megállóhelyet nem létesíthet. Ennek feltételei vannak. Ha engedélyt kapunk rá, minden 
további nélkül meg fogunk állni.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Erre készült egy árkalkuláció annak idején, hogy 300-300 ezer forint volt 

oldalanként a megfelelő öböl kialakítása.

M o l n á r  Sándor:
A mi háztömbünkben nagyon sokan beszereltettük a vízórát, a Vízmű mégis átalányt 

számol. Milyen jogon?
Miért csak a központi fűtéses épületek kaphatják ezt a rugós ajtóbehúzót? A 

széntüzeléses lakások miért nem kaphatnak ilyen ajtót?

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Akinek az almérője be van szerelve és szerződést kötött a Vízművel, akkor a 

fogyasztás alapján számláz a Vízmű.

T ó t h  Kálmán:
Ajtóbehúzó anyagi okok miatt nem került egyes lépcsőházak ajtajára.

B o n c z András:
Először is a lakbérrel kezdeném. Az emelt lakbér tájékoztatóján az utolsó szövegrész 

nagyon nem tetszik. Személyi sértésnek veszem ezt a bekezdést.
A garázsra is visszatérnék egy kicsit. Hogyan számítják az 5.000 forintot. Én nem 

vagyok hajlandó egy fillérrel sem többet fizetni.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Tulajdonlapon a földterület akkor nem lesz a nevedre írva. Csak a felépítmény a 

tiéd.



B o n c z András:
A fűtéssel kapcsolatban is lenne pár megjegyzésem. Itt valaki törvényt sértett. Ha 23 

fok alá csökken a hőmérséklet, akkor szintén nem vagyok hajlandó fizetni.
A Liszt Ferenc u. 27-ben ázik a tető. Az is be lett jelentve, de azóta csak annyi 

változás történt, hogy a parketta felpúposodott.
A buszmegállóban az utasra csöpög a víz. Nem tudom mit lehetne csinálni, hiszen a 

buszjegyek ára a plafonon jár.
Kértük már a Közüzemi Vállalatot, hogy a lépcsőházajtókat meg kellene javítani, 

mert nem lehet őket becsukni sem, nemhogy zárni.
Mi a teendő olyankor, amikor valaki nem fizet lakbért. Ki fogja ezt a közös 

költségbe finanszírozni?

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Az Önkormányzati Közüzemi Vállalat.

T ó t h  Kálmán:
Tisztelt Boncz Ur!
Mi eddig mindenben intézkedtünk, amiben lehetett.
A lakbérkiértesítésben az utolsó szövegrész sablonszöveg. A munkatársaim 

dolgoznak rajta, hogy ne legyen fegyelmező szöveg, hanem csak tájékoztató jellegű.
A fűtéssel kapcsolatban annyit tudok mondani, hogy a kötelezően előírt fűtés mindig 

meg volt minden lakásban.
A bejárati ajtót azóta megcsináltuk. Amennyiben megint elromlott, ígérem 

intézkedni fogok.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Tóth Kálmánt minden szerdán 8.00 óra és 12.00 óra között meg lehet keresni a 

Közüzemi Vállalatnál lakossági panaszokkal.
A buszmegállók problémája szintén Önkormányzati Közüzemi Vállalati feladat.

O s z v a 1 d Emil:
A Városi Kórház a város legfrekventáltabb helye. A kérésem az lenne, hogy annak 

az utcának a közlekedését szabályozzák. Javasolnám, hogy a laktanya felé 
egyirányúsítsuk az utcát. A parkírozást tiltó táblának viszont érvényt kellene szerezni.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Az utcának mindkét végén behajtani tilos tábla van. Már csak érvényt kell neki 

szerezni. Ha egyirányúsítjuk az utcát, kétszer akkora lesz a forgalom.
Köszönöm a Testület nevében, hogy ennyien megtiszteltek bennünket.

K. m. f.

Péter Istvánná 

aljegyző


